
Protokół Nr 27/2021 
 

ze wspólnegoposiedzenia Komisji ds. Rodziny, Komisji Samorządowej  

oraz Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

 

w dniu 24 września 2021 r. 

 

Zdalne obrady Komisji otworzyli: 

 

1)Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – Marek Giemza 

2)Przewodniczący Komisji Samorządowej – Kamil Kutryba 

3)Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu –  

Mariusz Łata 

 

stwierdzając quorum na podstawie list obecności (listy obecności w załączeniu). 

 

Wspólne posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 13.04. 

 

Wobec braku uwag członkowie Komisji ds. Rodziny, Komisji Samorządowej i Komisji 

Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  obradowali według zaproponowanego 

porządku obrad (porządek w załączeniu). 

 

Ad I/Zaopiniowanie projektów uchwał na nadzwyczajną sesję Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego w dniu 27 września 2021 r., w sprawie: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 rok; 

 
Brak zapytań do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji ds. Rodziny, Komisji Samorządowej, 

Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski; 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak zapytała, obecnego na posiedzeniu Komisji, Naczelnika 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych UM-p. J.B. Malinowskiego – jaką kwotę do 

tej pory płacili rodzice dziecka za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu 

dziecka w przedszkolu poza czasem realizacji podstawy programowej? 

Naczelnik J. B. Malinowski odpowiedział, że kwota się nie zmienia, nadal wynosi 1 zł. 

Zmienia się natomiast sposób jej naliczania.  
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Radny D. Kaszuba zapytał, czy wszyscy rodzice posługują się kartami przy 

przyprowadzaniu i odbieraniu dziecka z przedszkola? 

Naczelnik J. B. Malinowski na pytanie Radnego odpowiedział, że „tak”. Jest to na 

bieżąco monitorowane. System sprawdza się i ułatwia naliczanie odpowiednich opłat 

za pobyt danego dziecka w przedszkolu, zarówno w czasie pracy programowej,  

jak i poza nią.  

Nie zgłoszono więcej pytań do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji ds. Rodziny, Komisji Samorządowej, 

Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 

 

3) zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu; 

Radny Wł. Sajda poprosił, obecnego na posiedzeniu Komisji, Naczelnika Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej UM p. A. Majchera, o przedstawianie uzasadnienia do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Naczelnik A. Majcher poinformował członków komisji, że projekt uchwały ma na celu 

uzupełnienie wykazu dróg publicznych gminnych na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski o drogę, która powstała na przestrzeni ostatnich lat w wyniku 

uregulowania jej stanu prawnego oraz realizacji inwestycji drogowej. 

Zakwalifikowanie do kategorii publicznych dróg gminnych dot. nowo wybudowanej 

drogi gminnej, która spełnia wszystkie wymagania techniczne  i funkcjonuje jako 

uzupełniająca sieć dróg, służąca miejscowym potrzebom. Przedmiotowa droga jest 

położona na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski. Zarząd Powiatu Ostrowieckiego pozytywnie zaopiniował zamiar 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych na terenie Ostrowca Świętokrzyskiego drogę 

wymienioną w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały.   

Nie zgłoszono więcej pytań do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 

 
Ad II/ Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw różnych. 
Na tym zakończono obrady komisji. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 13.16. 

 

Przewodniczyli: 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – Marek Giemza 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – Kamil Kutryba 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu –Mariusz Łata 

 

Protokołowała: Eliza Kaniewska 


